
ACV Envalior nv RO 03/212.76.52 
LO 03/212.70.19 www.acvtje.be 

  

 

Kort verslag or van 12 december 2024  
 

Bespreking ontwerpverslag van november 

 
Het ontwerpverslag van de bijzondere ondernemingsraad 216 van november werd goedgekeurd. 

 

Het ontwerpverslag van de ondernemingsraad 217 van november werd na volgende opmerkingen 

goedgekeurd : 

• Binnenkort zullen als gevolg van het IT-project ook de vaste computers vervangen worden.  

• Vanaf januari zal in SAP het LHP-gedeelte verdwijnen als gevolg van de start van Protime. Aan de 

goedereningang op rechteroever zal voor dit Protime-systeem geen badgelezer komen.  

• Nu blijkt dat shiftmedewerkers in een 5-ploegensysteem geen gebruik meer kunnen maken van een 

4/5e landingsbaan of tijdskrediet, bevestigd de werkgever dat deze medewerkers wel gebruik kunnen 

maken van het ELS-plan met een 4/5e verloning. 

 

Het ontwerpverslag van de bijzondere ondernemingsraad 218 van november werd goedgekeurd na volgende 

opmerking: 

• We vinden het jammer dat in de werkgroep voor het productie-luik in het FAME-project enkel de 

plantmanagers en de directie worden betrokken. We vragen om ook medewerkers die dichter bij de 

productie betrokken zijn uit te nodigen. De werkgever meldt dat de plantmanagers zich voldoende 

moeten informeren en dat de werkgroep niet met extra deelnemers belast zal worden.  

 

Periodieke informatie 3e kwartaal 2024 
 

De omzet is in het 3e kwartaal van 2024 gestegen t.o.v. dezelfde periode vorig jaar. De capaciteit werd voor 

zowel CPL, PA6 & GF niet volledig benut. 

De hoogste kosten zijn voor grond- & hulpstoffen, de personeelskosten en kosten voor goederen & diensten 

komen op de 2e en 3e plaats. 

 

Economische situatie 

 
CPL 

- De productie daalde in november als gevolg van een lagere vraag op de markt. 
GF 

- De productie daalde in november als gevolg van een lagere vraag op de markt. 
- We merken de grote hoeveelheid glasafval op en vragen of in het glasvezelbedrijf wel voldoende 

expertise aanwezig is voor de productie van de nieuwe types. De werkgever antwoord van wel en 

meldt ook dat er binnen Envalior niet meer expertise te vinden is omdat in Antwerpen het enige 

glasvezelbedrijf van de groep staat. 

Momenteel wordt er opnieuw rust in de installatie gebracht om de hoeveelheid afvalglas te beperken. 

Er wordt nog onderzocht welk type glasvezel in de toekomst de standaard zal worden, de CS8000 of 

de CS8010. 

   

Werkgroepen 

 
Arbeidsreglement: Dit document kreeg een update en zal gepubliceerd worden. 

 

I-bus: Op 18 december zal de nieuwe website beschikbaar zijn. www.i-bus-vzw.be  

 

 

 

 

 

 

 

http://www.i-bus-vzw.be/
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Personeelskengetallen 

 

• We merken op dat interne vacatures momenteel moeizaam verwerkt worden als gevolg van het 

FAME-plan. 

• Momenteel zijn er 51 deelnemers aan de jobbeurs voor FAME. 

• De werkgever verduidelijkt dat een aanvraag voor een ELS-plan 3 maanden vooraf wordt 

goedgekeurd. Indien interessanter voor beide partijen kan deze periode uitgebreid worden. 

 

FAME 

 
In de zuil onderhoud zal daar waar 1 voorman voor laag- en hoogspanning werd voorzien, opgesplitst 

worden in 1 voorman voor laagspanning en 1 voorman voor hoogspanning. Deze 2 groepen zullen elk 4 

techniekers krijgen. 

 

De werkgroep voor het productie-gedeelte is gestart. Als hier een resultaat is, kan eventueel dit jaar nog een 

bijzondere ondernemingsraad worden georganiseerd. 

 

Allerlei 

 

• Kaderleden met een leasewagen melden problemen bij betalingen van laden of tanken. De 

werkgever zal een oplossing zoeken. 

• De APP bonus voor kaderleden zal veranderen. Ook SHE-doelen en lokale resultaten zullen voor 

hen in rekening gebracht worden. 

• Uit afgelopen townhall begrepen we van de CEO dat voor het resultaat van 2024 een APP bonus zal 

uitgekeerd worden. 

• De werkgever verduidelijkt dat wie in aanmerking wil komen voor het ELS-plan 10 jaar anciënniteit 

moet hebben bij Envalior nv. (voordien LANXESS nv) 

• De werkgever meldt dat in het COGA-project momenteel alle aandacht naar rendement gaat.  

 

Opvolglijst 
 

• Er zal geïnvesteerd worden in zonnepanelen. Deze komen op een braakliggend stuk op rechteroever 

naast het Kanaaldok. We melden dat ook het investeren in batterijen lucratief kan zijn voor 

bedrijven. 

• De franchise in de verzekering van leasewagens zal binnenkort € 250 bedragen i.p.v. 2% van de 

nieuwwaarde van de wagen. Ook voor reeds lopende contracten wordt dit aangepast. De datum en 

exacte info volgen nog. 

 

  

 
 

 

 

Volgende or vindt plaats op 9 januari 2025 om 10u.    

 


